
 1 

Protokół Nr 5/2024 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 15 października 2024 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – członek komisji 

2. Kurzyna Samuel – członek komisji 

3. Świerkowski Marek – Zastępca Przewodniczącego komisji 

4. Wronecki Tomasz – Przewodniczący komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wochna Monika – starszy inspektor  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Rozpatrzenie skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dąbrowie Biskupiej 

z dnia 19 września 2024 r. – zapoznanie się z pismem Dyrektora Szkoły dotyczącym 

ustosunkowania się do zarzutów w skardze. 

3. Zakończenie posiedzenia. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Tomasz Wronecki o godzinie 11:00 

otworzył posiedzenie Komisji, a następnie powitał członków komisji oraz obecnych 

pracowników urzędu gminy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Rozpatrzenie skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dąbrowie 

Biskupiej z dnia 19 września 2024 r. - zapoznanie się z pismem Dyrektora Szkoły dotyczącym 

ustosunkowania się do zarzutów w skardze. 

Przewodniczący Komisji radny Tomasz Wronecki odczytał pismo Dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Dąbrowie Biskupiej, dotyczące ustosunkowania się do stawianych w skardze 

zarzutów. 

Pismo stanowi załącznik do protokołu.  

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że w dostarczonym piśmie nie ma informacji o tym, 

dlaczego nie ma odpowiedzi na pismo skarżącej. Nadal uważa, że w tej placówce zabrakło 

komunikacji między Dyrektorem Szkoły, skarżącą, nauczycielami wspomagającymi i rodzicami.  
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Radna Renata Gawrysiak – odpowiedziała, że nie można Dyrektorowi Szkoły zarzucać braku 

komunikacji, ponieważ z jego pisma wynika, że takie rozmowy ze skarżącą odbyły się 

wielokrotnie.  

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że w ramach postępowania dyscyplinarnego Dyrektor 

Szkoły powinien od razu zawiesić takiego nauczyciela, a nie robi to pod czyimś wpływem 

miesiąc później. To też jest w pewnym sensie zaniedbanie.  

Radna Renata Gawrysiak – zaznaczyła, że z pisma wynika, że nie było ze strony skarżącej dobrej 

woli dogadania się, ponieważ wychodziła ze spotkań. 

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że jest to słowo przeciwko słowu.  

Radny Samuel Kurzyna – stwierdził, że w tej sprawie trzeba być bezstronnym. 

Radny Tomasz Wronecki – poinformował, że Komisja nie ma oceniać, czy był mobbing, czy nie, 

ponieważ takie sprawy ocenia Sąd Pracy. Komisja ma ocenić zasadność skargi lub bezzasadność 

biorąc pod uwagę zarzut braku współpracy.  

Radny Marek Świerkowski – uważa, że nie powinno się winić skarżącą o całą sytuację 

z dzieckiem, ponieważ to nauczyciel wspomagający był od tego, żeby nim się zająć.  

Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że do takich dzieci należy się odnosić ze spokojem, 

ponieważ jeśli ktoś mu krzykiem rozkazuje, to on w ten sam sposób reaguje.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu, dlatego radny Tomasz Wronecki przeprowadził 

głosowanie nad uznaniem skargi za bezzasadną. 

Wynik głosowania: 

1. Gawrysiak Renata – wstrzymała się 

2. Kurzyna Samuel – wstrzymał się 

3. Świerkowski Marek – przeciw 

4. Wronecki Tomasz – za 

W związku z zaistniałą sytuacją radny Marek Świerkowski złożył wniosek o zaproszenie na 

osobę skarżącą oraz Pana Dyrektora Szkoły na dwie różne godziny, ponieważ on sam ma kilka 

pytań, a to może pomoże w podjęciu ostatecznej decyzji. 

Wynik głosowania: 

1. Gawrysiak Renata – za 

2. Kurzyna Samuel – za 

3. Świerkowski Marek – za 

4. Wronecki Tomasz – przeciw 

Członkowie ustalili, że zostaną powyższe osoby zaproszone na posiedzenie Komisji, które 

odbędzie się 23 października 2024 r. 
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Ad.3. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Tomasz 

Wronecki podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 8 października 2024 r., godz. 13:00 

  Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

  Monika Wochna    Tomasz Wronecki 


